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SE-BRM.0012.3.12.2023 

 

 

PROTOKÓŁ Z POSIEDZENIA 

KOMISJI BUDŻETU I FINANSÓW RADY MIASTA I GMINY KÓRNIK 

w dniu 21 grudnia 2023 roku 

 

 

Posiedzenie Komisji Budżetu i Finansów RMiG Kórnik odbyło się 21 grudnia  

2023 roku, w godzinach 8:45 – 9:27, w sali posiedzeń Ratusza Bnińskiego. 

W posiedzeniu wzięło udział 14 radnych. 

Obecni: 

1. Anna Maria Andrzejewska 

2. Beata Bruczyńska 

3. Maciej Brylewski 

4. Dominika Buczkowska 

5. Iwona Cupryjak 

6. Stanisław Duszczak 

7. Roman Genstwa 

8. Krystyna Janicka 

9. Jarosław Janowski 

10. Magdalena Kosakowska 

11. Iwona Kosmalska 

12. Łukasz Kwas 

13. Adam Lewandowski 

14. Jarosław Mieloch 

15. Magdalena Pawlaczyk 

16. Andrzej Regulski 

17. Jerzy Rozmiarek 

18. Andrzej Surdyk 

19. Jerzy Walczyk 

20. Agnieszka Wiśniewska 

21. Adam Zydroń 
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W posiedzeniu uczestniczyli także burmistrz Przemysław Pacholski, wiceburmistrz 

Sebastian Wlazły, wiceburmistrz Bronisław Dominiak, skarbnik Katarzyna Szamałek  

i kierownik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami UMiG Kórnik Lidia Noskowiak. 

 

1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad: 

Przewodniczący komisji Stanisław Duszczak otworzył posiedzenie i powitał zebranych. 

Sprawdził obecność. Stwierdził, że w posiedzeniu uczestniczy 13 członków komisji 

(radna Anna Maria Andrzejewska spóźniła się na posiedzenie). Komisja miała kworum  

i mogła podejmować prawomocne decyzje. Przewodniczący przypomniał,  

że obradujących obowiązuje Klauzula informacyjna w związku z rejestracją nagrań 

komisji Rady Miasta i Gminy Kórnik. Treść dokumentu stanowi załącznik do protokołu. 

Następnie przedstawił porządek obrad posiedzenia, do którego nie wniesiono uwag. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia porządku obrad. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 8 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Maciej Brylewski, Dominika Buczkowska, Iwona Cupryjak, Stanisław Duszczak, Roman 

Genstwa, Krystyna Janicka, Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Adam Lewandowski, 

Jerzy Rozmiarek, Andrzej Surdyk, Jerzy Walczyk, Adam Zydroń 

NIEOBECNI (8) 

Anna Maria Andrzejewska, Beata Bruczyńska, Magdalena Kosakowska, Łukasz Kwas, 

Jarosław Mieloch, Magdalena Pawlaczyk, Andrzej Regulski, Agnieszka Wiśniewska 

 

Przyjęty dokument przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

3. Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawach: 

a) zmiany uchwały budżetowej Miasta i Gminy Kórnik na 2023 rok, 

b) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Poznańskiemu, 

c) zmieniająca uchwałę w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Poznańskiemu, 

d) zmieniająca uchwałę w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Poznańskiemu, 
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e) wyrażenia zgody na przyjęcie darowizny od Powiatu Poznańskiego 

nieruchomości położonej w Szczodrzykowie, 

f) wydatków zamieszczonych w budżecie Miasta i Gminy Kórnik na 2023 rok 

niewygasających z upływem roku budżetowego. 

4. Sprawy bieżące, wolne głosy i wnioski. 

5. Zakończenie posiedzenia. 

 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia: 

Projekt protokołu z poprzedniego posiedzenia jest załącznikiem.  

Nie zgłoszono zastrzeżeń. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 8 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Iwona Cupryjak, Stanisław Duszczak, Roman Genstwa, Krystyna Janicka, Jarosław 

Janowski, Iwona Kosmalska, Adam Lewandowski, Jerzy Rozmiarek, Andrzej Surdyk, 

Jerzy Walczyk, Adam Zydroń 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Maciej Brylewski, Dominika Buczkowska 

NIEOBECNI (8) 

Anna Maria Andrzejewska, Beata Bruczyńska, Magdalena Kosakowska, Łukasz Kwas, 

Jarosław Mieloch, Magdalena Pawlaczyk, Andrzej Regulski, Agnieszka Wiśniewska 

 

3. Zaopiniowanie projektów uchwał: 

Projekty są załącznikami do protokołu. 

 

3a) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Miasta  

i Gminy Kórnik na 2023 rok: 

Projekt został omówiony przez skarbnik Katarzynę Szamałek. Radny Adam 

Lewandowski zapytał, czy do sesji zostanie przedstawiona autopoprawka. Burmistrz 

Przemysław Pacholski wyjaśnił, że kształtowanie budżetu jest zagadnieniem 

dynamicznym i nie wykluczył zmian w propozycji. 
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Głosowano w sprawie: 

zmiany uchwały budżetowej Miasta i Gminy Kórnik na 2023 rok.  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 8 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Maciej Brylewski, Dominika Buczkowska, Iwona Cupryjak, Stanisław Duszczak, Roman 

Genstwa, Krystyna Janicka, Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Adam Lewandowski, 

Jerzy Rozmiarek, Andrzej Surdyk, Jerzy Walczyk, Adam Zydroń 

NIEOBECNI (8) 

Anna Maria Andrzejewska, Beata Bruczyńska, Magdalena Kosakowska, Łukasz Kwas, 

Jarosław Mieloch, Magdalena Pawlaczyk, Andrzej Regulski, Agnieszka Wiśniewska 

 

3b) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Poznańskiemu: 

Propozycję omówiła skarbnik Katarzyna Szamałek. Przewodniczący Stanisław Duszczak 

zwrócił uwagę na błędy literowe. Dokument zostanie poprawiony do sesji. 

Przewodniczący wyraził zadowolenie z możliwości finansowania funkcjonowania izb 

wytrzeźwień ze środków z funduszu antyalkoholowego.  

 

Do obradujących dołączyła radna Anna Maria Andrzejewska. 

Od tego momentu w posiedzeniu uczestniczyło 14 radnych. 

 

Głosowano w sprawie: 

udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Poznańskiemu.  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 7 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Anna Maria Andrzejewska, Maciej Brylewski, Dominika Buczkowska, Iwona Cupryjak, 

Stanisław Duszczak, Roman Genstwa, Krystyna Janicka, Jarosław Janowski, Iwona 

Kosmalska, Adam Lewandowski, Jerzy Rozmiarek, Andrzej Surdyk, Jerzy Walczyk, 

Adam Zydroń 

NIEOBECNI (7) 
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Beata Bruczyńska, Magdalena Kosakowska, Łukasz Kwas, Jarosław Mieloch, 

Magdalena Pawlaczyk, Andrzej Regulski, Agnieszka Wiśniewska 

 

Radna Anna Maria Andrzejewska nie głosowała za pomocą systemu Esesja. 

 

3c) Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej Powiatowi Poznańskiemu: 

Projekt został przedstawiony przez skarbnik Katarzynę Szamałek. Burmistrz Przemysław 

Pacholski podkreślił, że realizacja inwestycji spowolniona została przez komplikacje 

związane z własnością gruntów i przebiegiem drogi przez tereny leśne. Po zakończeniu 

procedur MiG Kórnik będzie budowała drogę. Radny Jerzy Walczyk zapytał, czy zadanie 

będzie realizowane w 2024 roku. Burmistrz Przemysław Pacholski odpowiedział,  

że zaraz po otrzymaniu pozwolenia na budowę. 

 Głosowano w sprawie: 

zmiany uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Poznańskiemu.  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 7 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Anna Maria Andrzejewska, Maciej Brylewski, Dominika Buczkowska, Iwona Cupryjak, 

Stanisław Duszczak, Roman Genstwa, Krystyna Janicka, Jarosław Janowski, Iwona 

Kosmalska, Adam Lewandowski, Jerzy Rozmiarek, Andrzej Surdyk, Jerzy Walczyk, 

Adam Zydroń 

NIEOBECNI (7) 

Beata Bruczyńska, Magdalena Kosakowska, Łukasz Kwas, Jarosław Mieloch, 

Magdalena Pawlaczyk, Andrzej Regulski, Agnieszka Wiśniewska 

 

Radna Anna Maria Andrzejewska nie głosowała za pomocą systemu Esesja. 

Radny Jarosław Janowski zgłosił, że błędnie zagłosował w systemie Esesja. Wybrał 

przycisk „przeciw”, zamiast „za”.  

 

3d) Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej Powiatowi Poznańskiemu: 

Propozycję przedstawił burmistrz Przemysław Pacholski. Podkreślił, że zadanie 

obejmuje postulaty z interpelacji radnego Macieja Brylewskiego. Dodał, że prowadzono 
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rozmowy w sprawie poszerzenia zakresu prac. Ostatecznie Czmoniec ma zostać 

połączony drogą pieszo – rowerową z Radzewem, stamtąd ciąg komunikacyjny  

ma prowadzić do Konarskiego, następnie na promenadę w Kórniku - Bninie. 

Przewodniczący Stanisław Duszczak zwrócił uwagę na błędy interpunkcyjne. Dokument 

zostanie poprawiony do sesji.  

Głosowano w sprawie: 

zmiany uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Poznańskiemu.  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 7 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Anna Maria Andrzejewska, Maciej Brylewski, Dominika Buczkowska, Iwona Cupryjak, 

Stanisław Duszczak, Roman Genstwa, Krystyna Janicka, Jarosław Janowski, Iwona 

Kosmalska, Adam Lewandowski, Jerzy Rozmiarek, Andrzej Surdyk, Jerzy Walczyk, 

Adam Zydroń 

NIEOBECNI (7) 

Beata Bruczyńska, Magdalena Kosakowska, Łukasz Kwas, Jarosław Mieloch, 

Magdalena Pawlaczyk, Andrzej Regulski, Agnieszka Wiśniewska 

 

Radne Anna Maria Andrzejewska i Iwona Kosmalska nie głosowały za pomocą systemu 

Esesja. 

 

3e) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przyjęcie darowizny 

od Powiatu Poznańskiego nieruchomości położonej w Szczodrzykowie: 

Projekt został omówiony przez burmistrza Przemysława Pacholskiego. Radny Maciej 

Brylewski wyraził zdziwienie, że sprawy własnościowe rozwiązywane są na dalekim 

etapie realizacji zadania. Burmistrz wyjaśnił, że działania prowadzone są zgodnie  

z procedurami.  

Głosowano w sprawie: 

wyrażenia zgody na przyjęcie darowizny od Powiatu Poznańskiego nieruchomości 

położonej w Szczodrzykowie.  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 7 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 
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Anna Maria Andrzejewska, Maciej Brylewski, Dominika Buczkowska, Iwona Cupryjak, 

Stanisław Duszczak, Roman Genstwa, Krystyna Janicka, Jarosław Janowski, Iwona 

Kosmalska, Adam Lewandowski, Jerzy Rozmiarek, Andrzej Surdyk, Jerzy Walczyk, 

Adam Zydroń 

NIEOBECNI (7) 

Beata Bruczyńska, Magdalena Kosakowska, Łukasz Kwas, Jarosław Mieloch, 

Magdalena Pawlaczyk, Andrzej Regulski, Agnieszka Wiśniewska 

 

Radni Anna Maria Andrzejewska i Adam Zydroń nie głosowali za pomocą systemu 

Esesja. 

 

3f) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wydatków zamieszczonych  

w budżecie Miasta i Gminy Kórnik na 2023 rok niewygasających z upływem roku 

budżetowego: 

Propozycję także przedstawił burmistrz Przemysław Pacholski.  

Głosowano w sprawie: 

wydatków zamieszczonych w budżecie Miasta i Gminy Kórnik na 2023 rok 

niewygasających z upływem roku budżetowego. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 7 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Anna Maria Andrzejewska, Maciej Brylewski, Dominika Buczkowska, Iwona Cupryjak, 

Stanisław Duszczak, Roman Genstwa, Krystyna Janicka, Jarosław Janowski, Iwona 

Kosmalska, Adam Lewandowski, Jerzy Rozmiarek, Andrzej Surdyk, Jerzy Walczyk, 

Adam Zydroń 

NIEOBECNI (7) 

Beata Bruczyńska, Magdalena Kosakowska, Łukasz Kwas, Jarosław Mieloch, 

Magdalena Pawlaczyk, Andrzej Regulski, Agnieszka Wiśniewska 

 

Radna Anna Maria Andrzejewska głosowała za pomocą systemu Esesja. 

 

4. Sprawy bieżące, wolne głosy i wnioski: 

Przewodniczący Stanisław Duszczak podziękował za zamontowanie świątecznego 

oświetlania na placu przy ul. Zamoyskiego w Kórniku. 



8 
 

 

Zebrani zapoznali się z postanowieniami Komisarza Wyborczego w Poznaniu I  

(w załączeniu) dotyczącymi podziału gminy na stałe obwody do głosowania  

oraz podziału gminy na okręgi wyborcze i liczby radnych wybieranych w każdym okręgu. 

Burmistrz Przemysław Pacholski poinformował, że stowarzyszenie Ty Decydujesz 

wysłało swój wniosek (omawiany przez K.BiF na posiedzeniu 7.12.2023) do posła 

Marcina Bosackiego. Poseł przekazał sprawę burmistrzowi. Burmistrz z kolei wysłał 

dokument do komisarza i wyjaśnienia do posła. Radny Maciej Brylewski zwrócił uwagę 

na problem kilku komisji obwodowych, które musiały obsłużyć dużą liczbę uprawnionych 

do głosowania.  

 

Radny Adam Lewandowski przedstawił zaproszenia na spotkania świąteczne, które 

wpłynęły do rady. Przypomniał, że najbliższa sesja zaplanowana została  

na 28 grudnia br., godzinę 10:00 w strażnicy OSP Kórnik. Przedyskutowano sprawy 

organizacyjne.  

 

Przewodniczący komisji zwrócił uwagę na błędy w projektach uchwał opiniowanych 

przez K.EKiPS.  

 

Zebrani złożyli życzenia świąteczne. 

 

5. Zakończenie posiedzenia: 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad przewodniczący Stanisław Duszczak 

zakończył posiedzenie Komisji Budżetu i Finansów. 

  

 

Przewodniczący Komisji 

  

 /-/ Stanisław Duszczak 

 

Protokołowała Helena Cyranik  

 


